

Parental Media Consent

I hereby consent that all photographs, still or video, taken of my child/ward _____(name), as well as recordings made of his/her voice for the Ottawa Regional Heritage Fair may be used for the purposes of multi-media promotion (ie., print, radio, TV and internet) for the Ottawa Regional Heritage Fair. I understand that the Ottawa Regional Heritage Fair will not release the home address or contact number of any child.

Signature of parent/legal guardian

Date

Name of school

Consentement pour les entrevues avec les médias

Je consens par la présente à ce que des photographies soient prises de mon enfant _____(nom), à ce que ce dernier soit filmé sur vidéo et également à ce que sa voix soit utilisée dans le cadre de sa participation au programme des Fêtes du patrimoine à des fins de promotion multi médiatique (journaux, radio, télévision et site web) du programme des Fêtes Régionales du patrimoine d'Ottawa. Toute adresse à domicile demeurera confidentielle.

Signature du parent/tuteur

Date

nom de l'école